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Protokół Nr 10.2023
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 30 sierpnia 2023 r. godz. 08:30

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzył pan Adam Rozszczypała - Przewodniczący Komisji. Na wstępie powitał 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 8.40.
W posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 
10 członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie 
z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -10 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący zgłosił wniosek formalny, o zmianę porządku obrad poprzez zastąpienie w pkt 5 
ppkt d w brzmieniu: d) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na projekt uchwały 5d) 
w brzmieniu: w sprawie pozostawienia skargi na kierownika Dziennego Domu "Senior Wigor" 
w Opatowie bez rozpoznania.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała z czego wynikła taka zmiana.

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który poinformował, iż w dniu 
wczorajszym popołudniu komisja pozyskała informację, iż skarga nie zawiera pełnych danych 
adresata tj. danych adresowych ani innych do korespondencji. Pan Starota wskazał, iż w związku 
z powyższym Komisja skarg, wniosków i petycji podczas dzisiejszego posiedzenia wypracowała 
projekt uchwały w sprawie pozostawienia skargi na kierownika Dziennego Domu "Senior Wigor" 
w Opatowie bez rozpoznania z uwagi na brak spełnienia wymogów formalnych skargi.

Wniosek formalny został przyjęty jednogłośnie.
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W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -10 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
Pan Przewodniczący przedstawił proponowany rozszerzony porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zapoznanie się z bilansem spółki za rok 2022 oraz omówienie go przez Prezesa Zarządu Szpitala 

Św. Leona Sp. z o. o. z siedzibą w Opatowie oraz informacją dot. bieżącej sytuacji szpitala.
5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ulgowych przejazdów dla obywateli Ukrainy na 

liniach komunikacyjnych Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie,
d) w sprawie pozostawienia skargi na kierownika Dziennego Domu „Senior - Wigor" 

w Opatowie bez rozpoznania.
6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w Opatowie:

a) o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku,

b) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu opatowskiego na rok 2023,

c) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 
rok",

d) w sprawie przyjęcia stanowiska kierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad o podjęcie działań w celu budowy chodnika.

7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący odczytał proponowany rozszerzony porządek 
posiedzenia, następnie zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Zapoznanie się z bilansem spółki za rok 2022 oraz omówienie go przez Prezesa Zarządu 
Szpitala Św. Leona Sp. z o. o. z siedzibą w Opatowie oraz informacją dot. bieżącej sytuacji szpitala.
Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Jakuba Gdowskiego - Prezesa Zarządu 
Szpitala Św. Leona Sp. z o. o z siedzibą w Opatowie, który przedstawił informację dot. działalności 
szpitala.
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Przedmiotowa informacja wraz z pismem przewodniczącego stanowią kolejno załączniki nr 6 i nr 7 do 
niniejszego protokołu.
O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która po przedstawionej informacji przez prezesa 
wnioskuje, że nie będzie on występował do Rady Powiatu o przyznani środków na szpital.

Odpowiedzi udzielił Prezes, który powiedział, iż na chwilę obecną nie jest w sanie przewidzieć jaka 
będzie sytuacja w listopadzie czy grudniu. Wskazał iż na ten moment maja płynność i nie będą wnosić 
o dodatkowe środki.

O zabranie głosu ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała czy maja w planach 
przywrócić któryś z zamkniętych oddziałów np. oddział dziecięcy.

Prezes wskazał, iż myślą o oddziale pediatrii, jeśli tylko pozyskają informację że ten oddział będzie się 
bilansował. Wtedy będą mogli wystąpić do ministerstwa o kontrakt. Poinformował również, iż robił 
rozeznanie w pobliskich szpitalach. Jest oddział pediatrii w Ostrowcu ale tam nie działa właśnie ze 
względu wykonania kontraktu.

Głos zabrała pani Aneta Bławat, która zapytała jakie jeszcze oddziały zostały zamknięte w obecnej 
kadencji.

Odpowiedzi udzieliła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta mówiąc, iż tylko oddział pediatrii.

Następnie odbyła się dyskusja w przedmiocie działalności szpitala.
Pan Starosta poinformował, iż niebawem zakończy się remont oddziału rehabilitacji, dzięki czemu 
mieszkańcy będą mogli w pełni z niej korzystać.

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który poinformował o liście, który otrzymali wszyscy radni 
Rady Powiatu. Wskazał, iż pismo dotyczy śmierci jednego z mieszkańców naszego powiatu. Poprosił 
prezesa aby poinformował, czy poczyniono w tym kierunku jakąś sprawę.

Odpowiedzi udzielił pan Prezes, który wskazał, iż jest w trakcie wyjaśniania tej sytuacji.

Pan starosta poprosił Prezesa, iż kiedy sprawa zostanie wyjaśniona, aby poinformował Radnych Rady 
Powiatu o ich wynikach.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która powiedziała, iż cieszy ją rozwój naszego szpitala. 
Nadmieniła, iż to zasługa wszystkich radnych i to że opozycja nie utrudniała i nie blokowała 
inwestycji, co miało miejsce w poprzedniej kadencji.

O zabranie głosu poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zapytał Prezesa czy dysponuje jakimiś wolnymi 
pomieszczeniami.

Prezes poinformował, iż są w trakcie remontu niektórych pomieszczeń i po tym dopiero po 
zakończeniu prac będzie wiedział jakimi wolnymi salami dysponuje szpital.
Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi.
Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad.
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Ad. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Pan Przewodniczący Adam Rozszczypała udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, 
która szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026 stanowiący 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026 pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany.
W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz 
Staniek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pan Przewodniczący powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame z projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023- 2026, wobec czego zapytał, czy są pytania.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz 
Staniek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ulgowych przejazdów dla obywateli Ukrainy na 
liniach komunikacyjnych Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ulgowych przejazdów dla obywateli 
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Ukrainy na liniach komunikacyjnych Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, pytając, 
kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz 
Staniek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie pozostawienia skargi na kierownika Dziennego Domu „Senior - Wigor" 
w Opatowie bez rozpoznania.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie pozostawienia skargi na kierownika 
Dziennego Domu „Senior - Wigor" w Opatowie bez rozpoznania, pytając, kto jest za jego 
pozytywnym zaopiniowaniem.
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz 
Staniek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad.6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku.
Pan Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu opatowskiego na rok 2023.
Pan Przewodniczący odczytał proponowany projekt uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu 
godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu opatowskiego na rok 
2023.
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Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok". 
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 
Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2024 rok".

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie przyjęcia stanowiska kierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o 
podjęcie działań w celu budowy chodnika.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska kierowanego do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o podjęcie działań w celu budowy chodnika.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 
punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Wobec braku uwag i pytań Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad.7. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodniczący A. Rozszczypała zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie. 
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 9:51).

Protokołowała:
Sylwia Zakrzewska

Przewodniczący Komisji
budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu

Adkm Rozszczypała
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